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HCC!Kennisdag
René Suiker

Een fysieke bijeenkomst in Houten

Corona

Corona is nog niet weg te denken en ook zeker niet te on‐
derschatten, maar intussen mag er wel steeds meer. Het ou‐
de normaal is nog wel ver weg, maar binnen de wettelijke
mogelijkheden heeft HCC kans gezien, met de groeperingen,
een fysieke bijeenkomst te organiseren en wel op zaterdag 9
oktober in de Expo Houten.
In feite was dit al de tweede Kennisdag dit jaar, maar moesten
we eerder dit jaar nog met heel veel zaken rekening houden
aangaande Corona, nu kon er echt heel veel meer. En dat
was te merken, want we hadden veel bezoekers en veel
standhouders. Op dit moment zijn de statistieken nog niet
beschikbaar, maar ik heb me laten vertellen dat er zo’n 400
bezoekers zijn geweest. En alles bij elkaar zo’n 85 kaderle‐
den om de bezoekers te ondersteunen, hetzij door ze op de
stand van informatie te voorzien, dan wel door ze de weg te
wijzen over de beurs, of ze te informeren door middel van
lezingen.

Volgens de organisatie, vertegenwoordigd door Dick Elzinga,
hadden we een aantal records verbeterd. Alle operating sys‐
tems waren vertegenwoordigd, we hadden een record aantal
groeperingen (18) en we hadden zo ongeveer alle program‐
meertalen op de beurs.
En uiteraard is CompUsers ook van de partij en doen we er
zelfs verslag van in deze SoftwareBus. Zoveel fysieke eve‐
nementen zijn er tenslotte nog niet, dus als we de kans krij‐
gen, dan grijpen we die met beide handen aan.
Voor de laatste stand van zaken rondom de Corona maat‐
regelen verwijs ik trouwens graag naar de website van de
rijksoverheid:
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/coronavirus‐covid‐19.

Groeperingen

Volgende de website van HCC wordt de Kennisdag geor‐
ganiseerd door de groeperingen, en wel HCC!3d, HCC!an‐
droid, HCC!commodore, HCC!compusers, HCC!domotica‐IoT,
HCC!drones, HCC!ecs, HCC!flightsimulator, HCC!fotovideo,
HCC!modelbaanautomatisering, HCC!msx, HCC!opensource,
HCC!retro, HCC!robotica, HCC!seniorenacademie, HCC!train‐
sim, HCC!windows. Al met al een gezelschap waar veel ken‐
nis voorhanden is over een veelheid van onderwerpen
rondom onze computerhobby, dus het beloofde al een inte‐
ressante dag te worden. En net als bij de CompUfair is de
toegang en het parkeren gratis. Dus dat is ook heel mooi.
Een verschil met de CompUfair is er ook, om lezingen bij te
kunnen wonen moet je wel lid zijn. Geen extreme eis lijkt
me, maar voor ons is het te omslachtig

Programma

Voor alle bezoekers is er vrij toegang tot het kennisplein,
waar de diverse groeperingen en de moedervereniging hun
stand hebben opgebouwd en waar ze graag de bezoekers
vertellen over wat ze zoal te bieden hebben. De opzet heeft
wel wat weg van de CompUfair grote zaal, maar er zijn (uiter‐
aard) meerdere groeperingen aanwezig en de specifieke za‐
len die wij voor bepaalde Platforms hebben ontbraken nu.
Wel hadden we als CompUsers een relatief grote stand, maar
we hebben dan ook veel te bieden met onze Platforms. En
we waren met een behoorlijke delegatie, zo’n 12 personen
en de volgende Platforms vertegenwoordigd:
• Muziek
• DigiFoto
• DigiVideo
• WebOntwerp

Helaas waren onze Platforms Windows, Android en Linux
verhinderd en stonden onze mensen van Domotica elders. De
SoftwareBus was vertegenwoordigd door ondergetekende en
we hebben veel van onze oude nummers aan enthousiaste
bezoekers mee kunnen geven. Hopelijk houden we er weer
een aantal nieuwe abonnees aan over.
De lezingen waren zo opgezet, dat je een toegangsbewijs
moest hebben om een lezing bij te kunnen wonen. En toe‐
gangsbewijzen waren alleen voor leden verkrijgbaar. Wel kon
je je ter plaatse opgeven en dan een toegangsbewijs krijgen.

Het lezingenprogramma zag er aldus uit:
10.30‐11.15 Windows 11 (basis), Eikenzaal
10.45‐11.30 Photoshop Elements, Iepenzaal
11.30‐12.15 Windows 11 (voor gevorderden), Eikenzaal
11.45‐15.00 Domotica, Iepenzaal
12.30‐13.15 Scratch, Eikenzaal
13.00‐15.00 Windows 11 (voor gevorderden), Wilgenzaal
13.30‐15.00 iOS15 en iPadOS15, Eikenzaal

Opbouw

Zelf woon ik best wel een eindje van Houten vandaan en ik
ben ook niet echt een ochtendmens, maar we konden vrijdag
avond met de opbouw beginnen (maar toen moest ik nog een
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artikel afronden over Games, dus ik drukte me even) en za‐
terdag ochtend konden we vanaf 07:30 tot 09:30 terecht.
Dan moest je wel zorgen dat je binnen was, en de zaak op‐
gebouwd had.
Gelukkig hadden we niet heel veel voor te bereiden, behalve
voorafgaand aan de bijeenkomst, want de lezing over
Scratch, zoals hiervoor vermeld, die mocht ik voor mijn
rekening nemen. De beurs zelf was van 10:00 – 15:00, dat is
iets korter dan we als CompUsers gewend zijn, maar in feite
is dat een keurige duur, mensen hebben voldoende gelegen‐
heid om je evenement te bezoeken en je hebt dan nog iets
aan je avond.

Lezingen

Ik kon uiteraard niet alle lezingen bezoeken, ik had ook een
taak op de stand van CompUsers, maar al met al had ik de
indruk, dat de lezingen goed bezocht werden. Er konden
zo’n 25 mensen in de zaal (we kunnen nog steeds niet te
dicht op elkaar zitten, want Corona).
Ons aller Ger Stok nam samen met Martin Bekelaar de pre‐
sentaties over Windows 11 voor zijn rekening. Ik had het ge‐
noegen deze lezing al bij te wonen bij de Digitale CompUfair
van 2 oktober jl. (zie elders in dit blad), dus die lezingen heb
ik niet bijgewoond, maar ik kon wel constateren dat ze ‘uit‐
verkocht’ waren, dat er veel interacties was en dat je Ger
moest afremmen, anders ging het de hele dag door.

Ik had zelf het genoegen de lezing over Photoshop Elements
bij te wonen. In het lijstje van goede voornemens heb ik nog
steeds staan dat ik ook iets over fotobewerking wil leren en
de spreker, die ik nog niet kende, vermoedelijk vanuit de IG
Foto/Video, kon er enthousiast over vertellen en kon ook
heel mooie zaken demonstreren. Toch wel leuk wat zo’n pro‐
gramma je tegenwoordig allemaal al uit handen kan nemen
om je foto’s te verbeteren. Hij vertelde ook nog even
hoeveel versies er al van dit programma in omloop zijn en
intussen komt er el jaar een nieuwe versie uit. De basisbe‐
werkingen blijven blijkbaar hetzelfde, maar de trukendoos
wordt steeds verder uitgebreid. En de verschillen met de
‘grote’ Photoshop zijn eigenlijk voor de gemiddelde amateur
helemaal niet nodig, ofwel, een aanbeveling om maar voor
de goedkope Elements versie te gaan. Die heb ik zelf nog lig‐
gen, toch maar eens mee aan de slag.
Zoals gezegd, ik kon niet alle lezingen bijwonen en die van
Domotica en van iOS15 en andere Apple OS zaken heb ik over‐
geslagen, maar die waren ongetwijfeld ook goed bezocht.

Scratch

Zoals gezegd, zelf mocht ik mij uitleven op het gebied van
Scratch, een hobby die ik intussen al weer zo’n 3 jaar be‐
oefen en waarover ik al zo’n 14 artikelen heb geschreven. Ik
had geen uitverkochte zaal, ik denk zo’n 20 personen in de
zaal, maar ik had wel een heel geïnteresseerd publiek. Ik

merkte wel, dat je in drie kwartier slechts heel summier op
zaken in kunt gaan, want voor je het weet is je tijd weer
om. Maar ik denk dat ik in die tijd een aantal mensen toch
heb weten te enthousiasmeren voor Scratch en ik kan zeg‐
gen, het is echt een heel leuke taal, waar je heel eenvoudig
complexe zaken mee kan opzetten. En discussies later aan
de tafel met enkele toehoorders brachten mij ook weer op
ideeën voor vervolgartikelen, dus het was niet alleen leuk en
nuttig voor de bezoekers, maar ik had er zelf ook wat aan.
En ik vind ook al heel lang, als je iets wilt leren, moet je
proberen het anderen uit te leggen. Dat is echt een heel ef‐
fectieve en efficiënte manier van leren.

Modelspoor

Er was heel veel te zien op het gebied van modelspoor‐
automatisering (mooi woord voor Scrabble). In de grote zaal
had de desbetreffende IG groots uitgepakt, maar ze hadden
ook nog vanaf 12:00 speciaal voor de aanwezige HCC leden
een mooie kortingsactie voor toegangskaarten voor de
Modelspoorbeurs, die in de hal naast ons werd georganiseerd.
Je kon dus eerst bij HCC kijken wat je nodig had om je baan
te automatiseren, vervolgens kon je met korting naar de
beurs ernaast en daar de spullen halen die je nodig had. Ik
ga uiteraard verder niet over die beurs schrijven, maar de
samenhang was wel positieve voor onze modelspoorbaanau‐
tomatiseerders.

Tot slot

Het was echt fijn elkaar fysiek weer te ontmoeten. De in‐
teractie op de stand, tussen de CompUsers ‘familieleden’
onderling, maar vooral ook met de bezoekers, is toch veel
rijker dan wat je tijdens een Webinar kunt bereiken. Het was
ook leuk om weer wat ‘oude bekenden’ op de stand te
spreken. We hebben elkaar zo’n anderhalf jaar niet meer
echt gezien en we waren er wel weer aan toe. Ik ga geen
opmerkingen maken over de mate waarin de maatregelen
terecht waren, dat laat ik over aan mensen die daar verstand
van hebben. Maar dat we ons beperkt voelden, dat is
duidelijk. Hopelijk is onze eerstvolgende CompUfair ook
weer fysiek.
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De Kennisdag ...
een foto‐impressie
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